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My obywatele i mieszkaficy miasta Wtoctawek sktadamy skargq na Prezydenta, kt6ry

odrzucit nasze pro6bq zawartE w Petycji z dnia 10.05.2018r a dotyczqcE przebudowy

zniszczonego bqdqcego w ziym stanie technicznym zagryzaiqcym bezpieczeistwu dzieci i

mieszkafc6w chodnika ul. Planty prawa na odcinku od ul. Kaliskiej do ul. Wiejskiej.

Szonowni Paristwo Rodni zwracamy no kilka fokt6w, kt6re moiq istotne znaczenio w

niniejszej skardze.

I.Na zebraniu z mieszkaricami osiedla Potudnie w dniu 18.04.2018r zglaszalijmy proSbq

przebudowy chodnika ul. Planty, Panu Prezydentowi i Radnym Rady Miasta, kt6rzy

pozytywnie siq ustosunkowali do naszej proSby.Zachqceni przez Pana Prezydenta do dzialania,

2e takie inicjatywy i pro6by mieszkaric6w sq dla niego drogowskazem do dalszej pracy

podjqli6my dziatania obywatelskie jako mieszkafcy iw dniu 10.05.2018r zto2yli3my Pe$cie

w tej sprawie.

2.Po ztoieniu Petycji w dniu 10.05 2OLB r otrzymali5my kopiq pisma od Pana

Przewodniczecego Rady Miasta Wloctawek znak lRNl.7OtL.2O.2.2O18 z dnia 4.O6.2OLB

podpisanego przez Pana Prezydenta w kt6rym to informuje Radq Miasta,2e rozumie problem

mieszkafic6w i z uwagi na ograniczane 6rodki finansowe 2018 roku podejmie starania o

umieszczenie w przebudowy chodnika do realizacji w roku 2019 w ramach zadania

inwestycyjnego budowa chodnik6w, bqdi w projekcie remont6w biei4cych chodnik6w.

3.R6wnie2 Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Srodowiska wydata w dniu 14.09.2018r

pozytywnq Opiniq nr t3/20L8 do projektu uchwaly RM w sprawie rozpatrzenia naszej petycji

dotyczqcej koniecznoici przebu.dowy w/w odcinka chodnika jako wa2ny interes spoteczny.

4.Co najwa2niejsze Rada Miasta Wtoctawek w dniu 14.09.2018 r podjqta Uchwatq nr.

XLtX/t27/2018 rozpatrujqc naszQ petycjq uznajqc iE za zasadnq. Z uzasadnienia do

wspomnianej Uchwaiy RM jednoznacznie wynika, 2e Prezydent podejmie starania o

umieszczenie przebudowy chodnika w ciagu ul. Planty I do realizacji w 2019 roku i radni

popierajq petycje zbiorowq mieszkaric6w ulicy Planty.
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Niestety nasza radoii jednak trwala bardzo kr6tko do dnia kiedy powziqli5my wiadomoji, ie
Pan Prezydent zmienii zdanie i pismem nr.1.0003.124.2018 z dnia z}.t2.z}Lgr o6wiadczyf, 2e
nie widzi zasadnoiciwymiany nawierzchni chodnika ul. planty l.

Na zakohczenie chcietibySmy poinformowa| dlaczego jako mieszkaficy
zmobilizowalismy siq by prosil o przebudowe czy te? przeto2enie chodnika ok.1E0 m
dlugoSci na docinku od ul. Katiskiej do Wejskiej prawa strona:

1.Ten odcinek ulicy Planty I posiada tylko i wytqcznie chodnik po jednej stronie - po prawej od
ul. Kaliskiej do Wiejskiej. Jest to chodnik o dlugojci okoto 150 mb. z ptytek chodnikowych,
kt6re sq pottuczone, wytamane nier6wne miejscamisq zapadniqcia gdzie podczas opad6w nie
mo2na przejit a zimq tzeba uwaiad na oblodzenie.

2.Po drugiej stronie ul. Planty I na catym odcinku od ul. Kaliskiej do ut. Wiejskiej nie ma w og6le
chodnika. Jest wydeptany wqski grunt ziemijako Scie2ka.

3.Dzieci codziennie uczqszczajEc do Szkoty Podstawowej nr.12 i Szkoty Muzycznej korzystajq
tylko i wylqcznie z tego chodnika jako ciqgu komunikacyjnego udajqc siq.do szk6f. Tak po
ludzku jest nam 2al tych wszystkich dzieci, kt6zy czqsto biegnqc potykajq siq o nier6wny
chodnik czy te2 wpadajq w kaiu2q wody.

4.Rodzice z dzieimi uczqszczajqcych do Przedszkola nr. 13 przy ut. Brdowskiej korzystajq tylko
iwytqcznie z tego chodnika.

5.Matkiz w6zkiem oraz mieszkaficy uczqszczajq codziennie tym chodnikiem.

S.Mieszkaficy wysiadaj qcY z pzystanku autobusowego przy ul. Planty uczqszczajqc do ul.
Wiejs[iej poruszajqc siq tym odcinkiem chodnika.

test nam po prostu przykro,2e zostali1my oszukani tym bardziej,2e staroli1my siq angaiujqc
w publicznq spotecznie uzasadnionq sprawe dla mieszkafic6w przez Prezydenta, k6ry nas
zapewnil i oSwiadczal a zarozem deklarowol, 2e jest Prezydentem wsrystkich mieszkafic1w
Wloclowka i bqdzie siq w ich glosy wsfuchiwol.

Koticzqc sqdzimy, ie Rqda Miasta Wtoclawek, kt6ro jest reprezentantem nas mieszkafic6w,
uznq naszq skargq za slusznq i podeimie dzialania by w bieiqcym roku przebudowany byl
chodnik o kt6ry prosimy w niniejszej skdrdze.
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odpowiadajqc na skargg O[t x6r/rl. fhnty w zakresie braku realizacji pzebudowy

chodnika zlokalizowanego pzy ul. Planty na odcinKr od ulicy Wiejskiej do ulicy Kaliskiej informujq,

iz wprowadzenie zadania do budzetu miasta zostanie uwzglgdnione w bie2qcym roku.

Jednocze5nie ostateczny zakres realizowanego zadania zostanie okreSlony z uwzglqdnieniem

stanu chodnika potwierdzonego opiniqinspektor6w Miejskiego Zarzqdu Uslug Komunalnych i Dr6g.

Do wiadomo6ci:

Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr

do nr sprawy BRM.1510.3.2019



ucHwALA f,lR xllx/127/201I
RADY MIASTA WLOCTAWEK

z dnia l4wze6nia 2018 r.

w sprawie rozpatnenia petycji mieszkaricow ulicy Planty lwe fl/loclawku

Na podstawie art" 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia B marca 1990 roku o samonqdzie gminnym {Dz.

U.22018r.po2.994,p02.1000,p02. 1349ipoz. l432i,wzwiqzkuzart.9ust,2ustawyzdnialllipca
2AM r. o petycjach (Dz, U, z 2018 r, poz, 870)

uchwala sig, co nastqPuJo:

$ 1. Uznac petycjg mieszkailc6w ulicy Planty I we Wloclawku w sprawie paebudowy chodnika pzy

ul, Planty | * prawej strony w kierunku ul, Wiejskiej we Wtoclawku za zasadnq.

$ 2, Sposdb rozpatrzenia petycji zawarty jest w uzasadnieniu do uchwafy'

$ 3. Zobowiqzai Pzewodniczqcego Rady Miasta do udzielenia odpowiedzi wnosz4cemu petycig

i pzekazania tre$ci uchwaly wraz z uzasadnieniem.

$ 4. 1, Uchwala wchodzi w 2ycie z dniem podjqcia.

2. Uchwala podlega podaniu do publicznej wiadomosci popnez ogloszenie w Biuletynie Informacii

Publicznej Urzgdu Miasta Wloclawek

Ppewodpiczqcy
'Radyliasta

Rafal Sobolewski



UZASADNIENIE

W dniu 10 maja 2018 r. mieszkaricy ulicy Planty I we Woclawku zloZyli do Rady Miasta

Woclawek petycjq, kt6ra skierowana zostala do Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

celem jej rozpatzenia oraz wypracowania stanowiska pod obrady Rady Miasta pzy piSmie z dnia 25

czeruca br. znak BRM.152.3.2018 pzez Pzewodnicz4cego Rady Miasta.

Petycja dotyczy pzebudowy chodnika pzy ul. Planty l- prawej strony w kierunku ul, Wiejskiej

we Woclawku,

Zdaniem mieszkaricow obecny chodnik wykonany jest z plytek chodnikowych, kt6re sq

polluczone, wylamane, nierowne, Nie moZna po nich bezpiecznie chodzic, zaS z w6zkiem i dzieckiem

s4trudno5ciw poruszaniu sig tym pdziurawionym chodnikiem, natomiast po drugiejshonie ul. Planty,

wzdtu2 ogrod6w dzialkowych, chodnika nie ma wcale.

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska zapoznala sig r6wniez ze stanowiskiem

Prezydenta Miasta Woclawek w pzedmiocie omawianego zagadnienia, zawartym w korespondencji z

dnia 04 czerwca 2018 r. 2017r.2nak1,RN1.7011.20.2.2018

Ze wskazanej odpowiedzi wynika, 2e ze wzglgdu na ogran'rczony zasob Srodk6w finansowydt

nie ma mo2liwo$ci umieszczenia powy2szego zadania w planie bud2etu na rok 2018 w ramach

zaplanowanych zadari inwestycyjnych.

Niemniej jednak Prezydent Miasta poinformowal, 2e podejmie starania o umieszczenie

pzebudowy chodnika w ciqgu ul. Planty I do realizacji w roku 2019 w ramach zadania inwestycyjnego

"Budowa 
chodnik6u/ bqd2 w projekcie remont6w bie2qgych,

Po dokonaniu analizy zgromadzonego materialu majqc na wzglgdzie interes spoleczny

mieszkaric6w ul, Planty I we Woclawku, Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska uznala

petycje za zasadnq i wnioskuje do Prezydenta Miasta o wyremontowanie chodnika na wskazanym

odcinku.

Majqc na wzglgdzie

w proponowanym bzmieniu.

pzytoczone stanowisko, prosze Wysokq Radg o podjqcte uchwaly

'JICZAC Y
IASTA'

lewski
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Woclawek, dnia 4 czerwca 2018 r.

Pan Rafal Sobo I
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Przewodn Rady Miasta Wloclawek

Odpowiadajqc na pismo z dnia 23 nla2018 r. w sprawie pzebudowy chodnika ul, Planty I

prawa strona w kierunku ul, Wiejskiej upzejmie informujq, i2 ze zrozumieniem podchodzq
do pzedstawionego problemu, niemniejjednak ze wzglgdu na ograniczony zas6b Srodk6w finansowych
nie widzq mozliwoSci umieszczenia powyzszego zadania w planie budzetu na rok 2018 w ramach
zaplanowanych zadari inwestycyjnych

Pragng jednak poinformowai, iz podejmg starania o umieszczenie pzebudowy chodnika
w ciqgu ul. Planty ldo realizacji w roku 2019 w ramach zadnia inwestycyjnego,,Budowa chodnik6vt''
bqd2 w prolekcie remontow biezqcych, majqc nadzieje ze Rada Miasta ustosunkuje siq pozytywnie
do tego wniosku.

Do wiadomoSci:

Biuro Rady Miasta,

Wydziat Organizacyjno-Prawny i Kadr BRM .152.3.2018,
Miejski ZarzEd Uslug Komunalnych iDrog ul. Zielna13121,87-800 Woclawek,

I
a/a M,S


